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Obec  Bajerov, Bajerov 101, 082 41 Bajerov 
 

Z á p i s n i c a 
 

 Napísaná v priebehu  VIII. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 

07.06.2024 v zasadačke Obecného úradu v Bajerove. 

 

Prítomní: Vladimír Mruz, Ján Deržák, Martin Murín, Slavomír Sedlák, Róbert Hudák, Ing. Stanislav 

Jakubik 

Ospravedlnení: - 

Neospravedlnení: - 

Ostatní prítomní: p. Emília Mihaliková, p. Michal Murín 

 

 Starosta obce p. Vladimír Mruz privítal prítomných a oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo 

zvolané v stanovenej lehote a že všetci poslanci boli písomne včas pozvaní. Ďalej konštatoval, že 

z celkového počtu  5 poslancov Obecného zastupiteľstva  sú 5 poslanci prítomní, teda zasadnutie je/nie 

v zmysle zákona SNR č. 369/9O Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné.   

 

Za overovateľov zápisnice boli starostom navrhnutý:  Slavomír Sedlák a Ján Deržák. 

Za zapisovateľa bol navrhnutý: Ing. Stanislav Jakubik 

 

     Starosta obce uviedol,  že program riadneho zasadnutia bol doručený všetkým poslancom  a taktiež 

bol zverejnený na úradnej tabuli v zákonom  určenej lehote. K programu bol/nebol  predložený žiadny 

návrh  na zmenu. 

 

Starosta obce navrhol hlasovať o nezmenenom programe, a o navrhnutých overovateľoch 

a zapisovateľovi zápisnice. 

 
Poslanci hlasovali za návrh programu, overovateľov a  zapisovateľa zápisnice  
HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA 0 , (uznesenie č. 1/06/2024)  

 

 

P r o g r a m :  
 

1. O t v o r e n i e 
 

2. Kontrola plnenia uznesení  z predchádzajúceho  zasadnutia  
 

3. Informácie  o aktivitách obce od posledného zasadnutia a  úlohy na ďalšie obdobie 
 

4. Záverečný účet a Stanovisko hlavného kontrolóra k  záverečnému účtu za rok 2023 
 

5. Informácia k možnosti výstavby chodníka v obci 
 

6. Diskusia – rôzne 
 

7. Návrh  uznesení 

 
8. Z á v e r 

 

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení  z predchádzajúceho  zasadnutia 
Obecná referentka p. Emília Mihaliková oboznámila prítomných poslancov, že všetky uznesenia 

schválené na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva boli starostom obce podpísané v  stanovenej 

lehote, a úlohy plynúce z týchto uznesení boli riadne splnené.  
 
Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie informácie o  plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 
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K bodu 3: Informácia  o aktivitách obce od posledného zasadnutia a úlohy na ďalšie 

obdobie 
            Starosta obce informoval prítomných poslancov o aktivitách obce od posledného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva  a o úlohách na ďalšie obdobie : 

 

1. Bola podaná žiadosť na Ministerstvo financií v záujme vystavať oplotenie miestneho 

cintorína. Požadovaná čiastka je 13.000€ so spoluúčasťou obce cca 700€. 

2. Bola schválená žiadosť na výbavu detského ihriska v priestoroch Materskej školy z výzvy 

poslancov PSK, a zároveň objednaná zostava detského ihriska, ktorej inštalácia bude do 

10. týždňov od jej objednania. 

3. Bola usporiadaná slávnosť pri príležitosti Dňa matiek. 

4. Bola vykonaná kompletná príprava k voľbám poslancov do parlamentu EU a príprava na 

voľbu prezidenta SR, ktoré sa uskutočnia 8.6.2024. 

5. Bola úspešne skolaudovaná budova OcÚ. 

6. Bola vyrobená a implementovaná veľkonočná výzdoba pred OcÚ. 

7. Bola vykonaná jarná údržba areálov obce a kosenie zatrávnených plôch v obci. 

8. Bola dokončená implementácia dopravného značenia na cestách v obecnej správe. 

9. Bol vymenený box na zber textilu, topánok a hračiek v centre obci pánom Ľudvikom. 

10. Bol vykonaný vývoz odpadu z veľkokapacitných kontajnerov v obci. 

11. Bol vypočítaný a rozoslaný daňový výmer pre občanov obce Bajerov. 

  

Úlohy na nasledujúce obdobie: 

1. Organizácia volieb na prezidenta SR. 

2. Organizácia volieb poslancov do európskeho parlamentu. 

3. Organizácia športového dňa pre rodiny v obci. 
 
Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie informácie o  aktivitách obce a nových úlohách. 

 

K bodu 4: Záverečný účet a Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za 

rok 2023 
 

Referentka obce pani Emília Mihaliková oboznámila poslancov o záverečnom účte obce, ktorý 

bol vopred každému poslancovi zaslaný na jeho preštudovanie. Zároveň odprezentovala stanovisko 

kontrolóra obce p. Marhevského a jeho odporúčanie schváliť rozpočet obce za rok 2023 bez výhrad. 

Pani Mihaliková ďalej navrhla previesť zostatkovú sumu 6766,18€ z upraveného hospodárenia obce na 

rezervný fond obce v plnej výške 100%. 

  

 Poslanec p. Slavomír Sedlák žiadal podrobnejšie vysvetlenie prideľovania financií pre ZUŠ pána 

Kobeľáka, na ktoré starosta obce svojou odpoveďou podal všetky požadované informácie. 

   
Poslanci hlasovali za schválenie  záverečného účtu a zároveň za návrh p. Mihalikovej k transakcii finančného zostatku 
hospodárenia obce na rezervný fond.   
HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0, (uznesenie č. 2/06/2024) 

  

K bodu 5: Informácie k možnosti výstavby chodníka v obci 

 Starosta obce informoval o uskutočnenom stretnutí so stavebným projektantom cestných stavieb 

za účasti starostu obce a poslancov p. Murína a p. Jakubika priamo na mieste plánovanej výstavby 

chodníka.  

Ďalej porovnal skutkový geodetický stav s odporúčaním projektanta v zmysle platných  stavebných 

noriem.  

Na základe týchto skutočnosti sa zastupiteľstvo dohodlo so starostom  obce, že starosta obce prizve na 

najbližšie obecné zastupiteľstvo vlastníkov susedných parciel za účelom konzultácií a nájdení vhodného  

riešenia tejto problematiky. 
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Poslanci hlasovali za návrhu prizvať vlastníkov susediacich parciel za účelom konzultácií k výstavbe chodníka.   
HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0, (uznesenie č. 2/03/2024) 

 

 

K bodu 6:  Diskusia - rôzne   
 

1. Očkovanie psov 

Starosta obce informoval poslancov o plánovanom očkovaní psov. 

 

2. Športovo kultúrny deň pre občanov Bajerova (6.7.2024) 

Poslanec Stanislav Jakubik predstavil program športovo kultúrneho podujatia pre občanov 

Bajerova a tiež oboznámil starostu obce a ostatných poslancov o očakávaných nákladov na toto 

podujatie vo výške cca 1000€. Za organizáciu podujatia bol navrhnutý poslanec Stanislav 

Jakubik v spolupráci so starostom obce a ostatnými poslancami. 

 
Poslanci hlasovali za návrh programu poslanca Stanislava Jakubika  a tiež za vyčlenenie navrhovanej sumy na toto podujatie.   
HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0, (uznesenie č. 4/06/2024) 

 

3. Fakultatívny výlet členov Klubu Senior pri OcÚ Bajerov  

Starosta obce informoval poslancov o plánovanom výlete členov Klubu Senior do mesta 

Bardejov a Bardejovských kúpeľov dňa 25.7.2024. Fakultatívny výlet bude podľa dohody 

financovaný obcou Bajerov. 

Starosta zároveň vyzval poslancov na prípadné nahlásenie sa na tento výlet. 

 

4. Revitalizácia detského ihriska v centre obce 

Starosta obce informoval poslancov o plánovanom začatí terénnych úprav v najbližších dňoch za 

spolupráce s pánom Štofankom. 

 

5. Optický internet v obci  

Prítomný pán Michal Murín sa informoval o súčasnom stave výstavby optického internetu v obci 

Bajerov. 

Starosta obce informoval prítomných o súčasnom stave a na upresnenie sa telefonicky spojil so 

zástupcom zhotoviteľa pánom Jakubkom, ktorý informoval o prebiehajúcej projekcii 

dokumentácie a tiež zaslaniu náležitých žiadosti pre kompetentné organizácie a úrady na ich 

vyjadrenie k stavebnému povoleniu. Plánovaný termín výstavby je podľa neho reálny ešte 

v priebehu roka 2024. 

 

6. Chodník okolo hlavnej cesty pri ZŠ a MŠ Bajerov 

Poslanec Róbert Hudák navrhol zaoberať sa otázkou možnej výstavby chodníka okolo hlavnej 

cesty pri ZŠ a MŠ Bajerov smerom k bytovým domom. Po krátkej diskusii sa poslanci dohodli 

venovať sa tejto téme po doriešení problematiky s výstavbou chodníka zapísanom v 5. bode tejto 

zápisnice. 

 

7. Prekrytie kanálových žľabov v centre obci 

Poslanec Slavomír Sedlák navrhol doplniť krycie mreže na kanálové žľaby okolo detského 

ihriska pri starej MŠ z bezpečnostných dôvodov. Starosta obce prisľúbil, že danú problematiku 

vyrieši doplnením vhodného prekrytia. 

 

8. Užívanie multifunkčného ihriska 

Poslanec Stanislav Jakubik upozornil prítomných na užívanie cudzích (nie miestnych) občanov 

pri návšteve multifunkčného ihriska v rozpore s pravidlami pre jeho užívanie. Poslanci obecného 

zastupiteľstva a starosta obce sa dohodli, že zvýšia svoju všímavosť pri náhodnej návšteve 

multifunkčného ihriska a v prípade neoprávneného užívania ihriska, ústne napomenú jeho 

užívateľov.   
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9. Nedodržiavanie dopravných predpisov v obci 

Poslanec Ján Deržák požiadal starostu obce, aby ústne upozornil konkrétnu osobu z obce 

Kvačany na dodržiavanie dopravných predpisov (dodržiavanie maximálnej povolenej rýchlosti 

v obci). Starosta obce prisľúbil, že pri najbližšom stretnutí s danou osobou ho vyzve na 

dodržiavanie maximálnej povolenej rýchlosti v obci Bajerov. 

 

10. Obecné kompostovisko 

Starosta obce informoval poslancov o budúcom pláne vyčistiť obecné kompostovisko na konci 

obce a následne navrhne opatrenia na jeho lepšie užívanie. Do úvahy pripadá aj stavebná úprava 

kompostoviska z dôvodu zlepšenia logistiky pri navážaní a vyvážaní bioodpadu. 

 

11. Kultúrne podujatie na záver letnej sezóny 

Poslanec Stanislav Jakubik navrhol rezervovať priestory OcÚ v posledný augustový víkend pre 

usporiadanie kultúrneho podujatia pre verejnosť. Poslanci spolu so starostom obce sa zhodli na 

termíne 31.8.2024, ktorý starosta obce zarezervoval. Druh podujatia bude poslancom 

Stanislavom Jakubikom v blízkej budúcnosti predložený starostovi a ostatným obecným 

poslancom na jeho schválenie. 
 

 

K bodu 7: Návrh  uznesenia      
 

Referentka obce p. Emília Mihaliková prečítala závery z rokovania 8.  riadneho zasadnutia  obecného 

zastupiteľstva o ktorých sa  už rokovalo a hlasovalo. 

 

 

K bodu 8: Z á v e r 
 

 Starosta obce zhodnotil priebeh rokovania, poďakoval prítomným za účasť a ukončil  zasadnutie  

Obecného zastupiteľstva . 

 

 

Zapisovateľ : Ing. Stanislav Jakubik     podpis ..........................................  

 

Overovatelia zápisnice :  Slavomír Sedlák    podpis .......................................... 

 

     Ján Deržák     podpis ........................................... 

 

 

 

          Vladimír Mruz 

starosta obce 


